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Abstract (en)
The high-pressure cleaning device consists of a multiple shaft piston pump integrated in a housing 2 and having an electric motor 3 arranged
thereon, the pump housing 2 being connected to a pistol handle 1. Furthermore, a valve housing 4 with a spray pipe 5 and a spray nozzle 6 is
mounted on the pump housing 2. A water hose 7 is connected to the valve housing 4, the electrical connection 8 for the motor 3 also being provided
at a suitable point. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Hochdruckreinigungsgerät besteht aus einer in einem Gehäuse 2 integrierten Mehrfachachsialkolbenpumpe mit einem daran angeordneten
Elektromotor 3, wobei das Pumpengehäuse 2 mit einem Pistolengriff 1 verbunden ist. Am Pumpengehäuse 2 ist weiterhin ein Ventilgehäuse 4 mit
einem Spritzrohr 5 und einer Spritzdüse 6 befestigt. Am Ventilgehäuse 4 ist ein Wasserschlauch 7 angeschlossen, wobei weiterhin an geeigneter
Stelle der elektrische Anschluß 8 für den Motor 3 vorgesehen ist.
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